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ONDERWERP beantwoording vragen artikel 38; inzameling en verwerking incontinentiemateriaal Avri 

 

 Geachte fractieleden, 

 

Met deze brief beantwoorden wij de vragen die u op 1 oktober 2018 stelde over de 

inzameling en verwerking van incontinentiemateriaal. 

Eerst herhalen wij elke vraag, daaronder volgt het bijbehorend antwoord. 

 

 

Vraag: 

 

Is er in het overleg tussen bestuur en AVRI nagedacht of gesproken 

over het eventueel compenseren van inwoners met 

incontinentiemateriaal in de periode januari-oktober 2019 (of tot 

het moment dat van verwerking sprake is)? 

 

Antwoord: 

 

Dit staat op de agenda van het DB. Er wordt gekeken naar 

praktische mogelijkheden. De suggestie van de gemeenteraad om 

mensen in de gelegenheid te stellen incontinentiemateriaal af te 

geven bij de milieustraat, wordt hierin meegenomen. 

 

 

Vraag: 

 

Zo ja, wat was daarvan de uitkomst? 

Antwoord: 

 

Zie antwoord hierboven. 

 

 

Vraag: 

 

Zo nee, bent u ook van mening dat het zinvol kan zijn om te 

onderzoeken of hiervoor alsnog een  “regeling” getroffen zou 

kunnen worden, die praktisch uitvoerbaar is, zoals bijvoorbeeld 

een meldsysteem bij de gemeente of door de mogelijkheid te 

bieden om het zonder meerkosten in te leveren bij de 

milieustraat. 

 

Antwoord: 

 

Er worden wat zaken op een rij gezet en die worden in een extra AB-

vergadering besproken op 16 november. Dan gaat het over de korte 

termijn (financiële compensatie of voorlopige brenglocatie) en over 

het proces om tot een lange termijn oplossing te komen. 



Vraag: 

 

Is bekend of is te achterhalen om hoeveel mensen het zou gaan 

voor Culemborg en welke kosten daar aan gebonden zouden zijn? 

 

Antwoord: 

 

Dit is lastig te achterhalen, we hebben daar geen overzicht van. Wel 

is duidelijk dat n.a.v. de sorteeranalyse de hoeveelheid luiers en 

incontinentiemateriaal ruim 15 kilo per inwoner per jaar is. Om 

hoeveel mensen die gebruik maken van incontinentiemateriaal het 

gaat is niet bekend. 

Vraag: 

 

Is het binnen de financiële kaders van AVRI mogelijk een dergelijke 

“regeling” op te zetten? 

 

 

Antwoord: 

 

Daar zijn wel mogelijkheden voor. Dit heeft effect op de 

afvalstoffenheffing.   

 

Vraag: 

 

Zo nee, zou het mogelijk zijn om voor deze mensen op de schaal van 

Culemborg een dergelijke regeling in het leven te roepen?  

 

 

Antwoord: 

 

Dit is mogelijk maar dan moet hier wel budget voor beschikbaar 

gesteld worden. Wij zijn geen voorstander van een Culemborgse 

regeling maar pakken het liever in Avri-verband op. In alle 

gemeenten speelt deze kwestie namelijk. 

 

Vraag: 

 

Zijn er nog andere doelgroepen die in zo’n regeling zouden moeten 

worden meegenomen:  

  

- omdat zij vanwege medische noodzaak hun 

afval bij het restafval kwijt moeten?  

 

Antwoord: 

 

Er zijn nog wel andere doelgroepen te bedenken, stomagebruikers 

bijvoorbeeld.  

 

 

Vraag: 

 

Of omdat er tijdens de inloopbijeenkomsten of anderszins situaties 

bekend zijn geworden waarvoor aanvullend beleid wenselijk is?  

 

Antwoord: 

 

Dit zijn met name de ouderen die slecht ter been zijn en minder 

validen die hun afval niet weg kunnen brengen. Dit wordt in 

regioverband opgepakt met ‘maatwerkoplossingen’. 

 

 

 

 

 

 

 



Wij vertrouwen er op, u hiermede afdoende te hebben geantwoord. 

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en Wethouders van Culemborg 

De secretaris 

 

G. Vlekke 

De burgemeester 

 

G. van Grootheest 

 

 

 

Omdat de goedkeuring voor deze brief digitaal is afgehandeld, ontbreekt een met de 

pen gezette handtekening. 

 

 

 

 


